
	

	

	

	

Referat	fra	møte	i	Refstad	skole	FAU	

Tid:	 	 Mandag	20.11.17	
Sted:	 	 Personalrommet,	Refstad	skole	
Møteleder:	 Torunn	Graftås	
Referent:	 Erlend	Gitsø	
Til	stede:	 Magnus	Kristiansen,	Erlend	Gitsø,	Kristin	Bjerkeland,	Cecilie	Stjernløw,	Tom	
	 	 Berg,	Ingrid	Horverak,	Thale	L'Abeé-Lund,	Gøril	S.	Netteberg,	Torunn	Graftås	
Forfall:		 Anniken	Bjørnø,	Jennifer	Illes,	Gunnhild	Rønnestad,	Frode	Midtgård,	Elie	
	 	 Montanarelli,	Elin	Ruhlin	Gjuvsland,	Marianne	Haugan	

1. Valg	av	ordstyrer,	referent	og	godkjenning	av	saksliste	
Saksliste	godkjent	
	

2. Rektor	orienterer	om	aktuelle	saker	fra	DS	6.11.17	m.m.	
• Økonomi	og	budsjett	–	ca	i	balanse	forventet	ved	utgangen	av	året,	selv	gitt	

investeringer	i	digital	skole.	
• Implementering	av	digital	skole.	Stort	sett	gått	greit,	infrastruktur	ble	mer	

utfordrende	enn	ventet	(manglende	støtte	fra	etaten	ift	forespeilet).	Omfattende	
opplæring	av	både	elever	og	lærere.	Gir	muligheter	vi	ikke	har	hatt	tidligere,	både	i	
lærings-	og	utviklingsøyemed	samt	vurdering/evaluering.	Fordeler	og	ulemper	ved	å	
være	tidlig	ute,	men	alt	i	alt	positivt.	Erfaringer	så	langt:	Mange	elever	er	mer	
motivert	for	skolearbeid,	mer	bevegelse	i	timene	(ute	og	løser	oppgaver),	veldig	glad	
i	å	vise	frem/presentere.	Både	elever	og	lærere	er	positive.	Blir	en	QB	om	dette	rett	
over	jul	rettet	mot	foreldrene,	samt	åpen	dag	i	februar.	Deretter	blir	det	et	
foreldrekurs,	tilrettelagt	av	lærere	ved	skolen.	Showbie	vil	på	sikt	overta	for	
It’slearning	–	foreldretilgang	fases	inn	løpende	(ble	sendt	som	ranselpost	(!)	i	uke	46	
fra	kontaktlærer).	Så	langt	kun	8	nettbrett	gått	i	stykker,	vesentlig	færre	enn	
fryktet/forventet.	NB	obs	på	arbeidsinnsats	på	form	vs	innhold	i	presentasjonene…	
Ved	oppfølging	(søk)	på	nett	ifb	med	hjemmearbeid	bør	søkene	snevres	inn,	gi	gjerne	
beskjed	til	kontaktlærer	eller	rektor	i	kopi.	Overgang	fra	Refstad	til	ungdomsskoler	
som	ikke	bruker	nettbrett…	hvordan	blir	dette?	Eget	tastatur	eller	ei?	Anbefalte	først	
ikke	å	bruke	dette,	men	vurderer	det	fortløpende.	Tale-til-tekst-funksjonen	bør	
begrenses,	evt	spør	kontaktlærer	om	dette	skal	benyttes	i	konkrete	hjemmearbeid.	

• Personalsituasjonen:	Utrolig	vanskelig	å	få	tak	i	lærere	denne	høsten	(byrådet	
bevilget	midler	til	200	flere	lærerstillinger	i	2017,	noe	som	har	gjort	at	markedet	i	



Oslo	er	helt	støvsugd),	og	Refstad	har	hatt	noen	vakanser	og	utstrakt	vikarbruk.	Nå	
har	det	vært	3-4	gode	kandidater	inne,	så	mer	stabile	løsninger	er	på	gang.	Innspill	
fra	enkelte	foreldre	–	hyppige	lærerskifter	gjennom	de	syv	årene,	mye	som	skal	
ivaretas…	En	personal-	og	kompetansekabal	som	skal	gå	opp,	samtidig	som	det	bør	
være	overleveringsmulighet	fra	trinn	til	trinn.	FAU	melder	at	det	er	mange	foreldre	
som	opplever	mangle	lærerbytter	gjennom	de	7	årene.	Skolen	forsøker	å	ivareta	
dette	som	best	det	praktisk	lar	seg	løse,	og	særlig	ta	hensyn	til	sårbare	barn/elever	
med	spesielle	behov	som	best	de	kan.	

• Bygg:	Ventilasjonsanlegget	har	blitt	oppgradert	il	av	2017.	Hele	varmeanlegget	er	
skiftet	i	hele	bygningsmassen.	Har	kommet	med	på	lista	over	skoler	som	skal	
oppgradere	utemiljøet	til	våren.	Undervisningsbygg	har	hatt	befaring	med	rektor,	
elevrådet	og	en	gruppe	lærere	+	AKS,	en	skisse	er	laget,	og	anbud	har	gått	ut.	

• Skolen	er	med	i	brukermøtene	om	flerbrukshallen,	men	da	alle	trodde	saken	var	
politisk	vedtatt,	tok	HL	kontakt	med	byrådet	og	fikk	omkamp	(dvs	nye	tegninger	og	
dermed	ny	utredning	fra	PBL).	Blir	antakelig	utsatt	byggestart	til	2019.	

• Bommen	v	innkjøringen	til	skolen	blir	nå	lukket	om	morgenen.	Noe	varetransport	på	
dagtid,	men	da	skal	det	være	to	personer	på	bilen	slik	at	en	alltid	kan	gå	ved	siden	av	
bilen	og	passe	på.	Satt	opp	kjegle	ved	lærernes	parkeringsplass,	for	å	minske	farlige	
situasjoner	særlig	om	morgenen.	

• Ny	ressursfordelingsmodell	(nye	kriterier	for	budsjettildeling)	–	Refstad	skole	
kommer	ut	omtrent	som	i	dag.	

• Stemmer	det	at	elever	nå	får	definert	ungdomsskoleopptak	basert	på	nærskolen	de	
sogner	til	(selv	om	de	har	fått	vedtak	på	flytting	for	eksempel	mellom	Refstad	og	
Løren)?	Antakelig	er	det	bostedsadresse	som	styrer	dette	basert	på	til	de	til	enhver	
tid	gjeldende	skolegrenser.	
	

3. Kort	evaluering	av	skoledisko	i	nytt	lokale.		 	
Skolediskoen	ble	gjennomført	på	Frydenberg	Skole.	Erfaringen	er	at	det	fungerte	
godt	i	de	nye	lokalene.	Spillelisten	vil	bli	gjennomgått	på	forhånd	før	neste	disko.	
Pga.	mange	hensyn,	og	for	enkelhets	skyld,	serveres	kun	én	type	pizza	(Margherita).	
FAU	lager	eget	erfaringsnotat	for	neste	års	skoledisko.	Blir	sannsynligvis	Frydenberg	
også	i	2018.	
	

4. Nye	nettsider	til	FAU?	
UDE	er	ikke	udelt	positive	til	at	FAU	har	egen	nettside.	Skolen	er	allikevel	pålagt	å	
drifte	en	egen	informasjonsbolk	om	FAU	på	skolens	hjemmesider,	så	da	blir	det	to	
sider	å	drifte…	FAU	tar	endelig	stilling	senere.	Torunn	tar	et	møte	med	Finn	(it-
ansvarlig	v	skolen).	Hva	skjer	når	Torunn	slutter?	
	
	
	



5. Status	fremdrift	17.	mai	
Fremdrift	17.	mai-komiteen;	er	i	gang.	Kristin	koordinerer.	Informasjonskomite	er	
nedsatt.	Sponsorsjef	er	på	plass	og	er	i	gang	allerede.	Mulig	leder	i	pipeline…	God	
overføring	fra	lederen	for	komiteen	2017.	Kristin	sender	dok	til	Torunn.	
	

6. Oppfølging	tidligere	sak	i	FAU	ang.	REA	og	tilbud	om	slalomaktivitet.	
En	kommersiell	aktør	tilbyr	kurs	i	vinteraktiviteter	i	AKS-tiden.	Flertall	for	at	dette	
evt.	må	organiseres	privat	av	foreldre,	da	det	strider	imot	prinsippet	om	likt	tilbud	
for	alle.	
	

7. Oppfølging	av	tidligere	utsendt	e-post	til	FAU	angående	natteravning	ved	Refstad	
skole.	
+	

8. Opprette	nye	arbeidsgrupper	i	FAU,	særlig	ang.	fremdrift	til	flerbrukshallen	og	
natteravning.	
Grunnet	få	repr.	på	møtet,	ble	dette	utsatt	til	over	nyttår.	Gøril	skal	skaffe	
informasjon	fra	Frydenberg	ang.	natteravning,	og	Torunn	tar	kontakt	med	Løren	FAU	
om	et	evt.	samarbeid.	
	

9. Tirsdag	21.	november	er	det	Skolegruppemøte	på	Rødtvet	skole	der	
områdedirektøren	vil	være	til	stede.	Leder	av	FAU	vil	blant	annet	stille	spørsmål	
om	hvordan	UDE	planlegger	å	løse	det	økende	problemet	med	fulle	ungdomsskoler	
i	området,	og	evt.	planlagte	endringer	i	inntaksgrenser.	
Ingen	andre	temaer	ble	fremmet.	Torunn	følger	opp	saken.	
	

10. Evt.	
• Skoleavslutninger		(jule	etc)–	datoer	og	lokaler	settes	tidligere,	Magnus	fikser?	

Skoleavslutninger	har	prioritet	foran	korps	etc	ved	tildeling	av	lokaler.	Kontakt	
kontoret,	ikke	den	enkelte	lærer.	Personalrommet	skal	ikke	lenger	benyttes.		

• Innspill	til	neste	års	strategiske	plan?	
a. Send	innspill	til	FAU-leder	–	ellers	ivaretas	dette	av	Gøril	og	Erlend	i	

DS.	
	
	

	

	

	


